

APR 07 1989

2nd Session, 51st Legislature,
New Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

2^e session, 51^e législature,
Nouveau-Brunswick,
38 Elizabeth II, 1989

7

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
PARTNERSHIPS AND BUSINESS NAMES
REGISTRATION ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI
SUR L'ENREGISTREMENT
DES SOCIÉTÉS EN NOM COLLECTIF ET
DES APPELLATIONS COMMERCIALES**

HON. JAMES E. LOCKYER, Q.C.

L'HON. JAMES E. LOCKYER, C.R.

EXPLANATORY NOTES

Section 1

This amendment will provide that a second or subsequent certificate with respect to the appointment of an agent for service need not be filed under subsection 12.1(2) of the *Partnerships and Business Names Registration Act* by reason only that a certificate of renewal has been or must be registered under sections 3 or 9 of the Act.

Section 2

This amendment will authorize the registrar to give reasonable notice of the intention to cancel the registration of a certificate by publishing a notice in *The Royal Gazette* thirty days before the actual cancellation.

NOTES EXPLICATIVES

Article 1

Modification qui prévoit qu'un deuxième ou subséquent certificat n'a pas besoin d'être déposé en vertu du paragraphe 12.1(2) de la *Loi sur l'enregistrement des sociétés en nom collectif et des appellations commerciales* pour le seul motif qu'un certificat de renouvellement a été ou doit être enregistré en vertu de l'article 3 ou 9 de cette loi.

Article 2

Modification qui autorisera le registraire à donner un avis raisonnable de l'intention d'annuler l'enregistrement d'un certificat en publiant un avis dans la *Gazette royale* trente jours avant l'annulation réelle.

**An Act to Amend the
Partnerships and Business Names Registration Act**

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 *Section 12.1 of the Partnerships and Business Names Registration Act, chapter P-5 of the Revised Statutes, 1973, is amended by adding after subsection (3) the following:*

12.1(4) Where a certificate has been filed under subsection (2), a second or subsequent certificate is not required to be filed under that subsection by reason only that a certificate of renewal has been or must be registered under section 3 or 9.

2 *The Act is amended by adding after section 12.3 the following:*

12.31 Reasonable notice of the registrar's intention to cancel the registration of a certificate under section 12.3 shall be deemed to be given for the purposes of that section if the registrar publishes a notice of intention in *The Royal Gazette* at least thirty days before cancellation of the registration of the certificate.

**Loi modifiant la
Loi sur l'enregistrement des sociétés en nom
collectif et des appellations commerciales**

Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 *L'article 12.1 de la Loi sur l'enregistrement des sociétés en nom collectif et des appellations commerciales, chapitre P-5 des Lois révisées de 1973, est modifié par l'adjonction après le paragraphe (3) de ce qui suit:*

12.1(4) Lorsqu'un certificat a été déposé en vertu du paragraphe (2), le dépôt d'un deuxième ou sub-séquent certificat en vertu de ce paragraphe n'est pas requis pour le seul motif qu'un certificat de renouvellement a été ou doit être enregistré en vertu de l'article 3 ou 9.

2 *La Loi est modifiée par l'adjonction après l'article 12.3 de ce qui suit:*

12.31 Un avis raisonnable de l'intention du registraire d'annuler l'enregistrement d'un certificat en vertu de l'article 12.3 est réputé être donné aux fins de cet article si le registraire publie un avis d'intention dans la *Gazette royale* au moins trente jours avant l'annulation de l'enregistrement du certificat.